



## **Exclusive Preview: Meet Our Distinguished Speakers at ProWine Hong Kong Wine Forum**

獨家預覽:ProWine Hong Kong葡萄酒論壇星級講師搶先看



ProWine Hong Kong Wine Forum, the signature event sets to return to ProWine Hong Kong this year to bring you some of the most well-known speakers in the industry to exploring the world of wine with you! This year, we've gathered some of the most renowned speakers in the industry to share their insights on trends, innovations, and the rich heritage of winemaking from various regions.

ProWine Hong Kong 葡萄酒論壇將以無與倫比的業界翹楚陣容強勢回歸!今年,我們邀請了一些業界的知名講師,分享他們對各地葡萄酒製作的趨勢、創新及豐富傳承的見解。

Visitor Registration 買家登記

We've assembled an all-star lineup of industry experts, including: 我們匯聚了業界頂尖專家陣容,包括:

Gain cutting-edge insights into global wine trends and award-winning selections 獲取全球葡萄酒趨勢和獲獎佳釀的前沿見解

Explore the terroir and development of Chinese wines 深入了解中國葡萄酒的風土特色和發展



Patrick Schmitt MW 《The Drinks Business》 Magazine Editor-in-Chief 葡萄酒大師, 雜誌主編



Xing Wei 邢威 MW China wine world's rising star 中國新晉葡萄酒界大師

Delve into the nuanced world of French and German wines 細味法國和德國葡萄酒的獨特魅力 Uncover the rich tapestry of Toro's winemaking heritage and its exceptional red wines 探索 Toro產區的歷史、傳統和高品質紅酒



**Dr Jacky Ang MW** Singapore's latest MW 新加坡最新的葡萄酒大師



Felipe Nalda Álvarez President 主席 DO Toro

But wait, there's more! We're adding even more expert speakers to our stellar lineup. Stay tuned for updates that will make this forum\* truly unmissable.

我們將有更多專家講者加入加入我們的星光熠熠的陣容,密切留意更多論壇\*精彩消息!

Visitor Registration 買家登記

\*ProWine Hong Kong Wine Forum will be open very soon, sign up as buyer and get ProWine Hong Kong's latest updates.

ProWine 香港葡萄酒論壇即將開放註冊,立即登記成為買家以獲取 ProWine Hong Kong 最新資訊。





Co-Organisers of ProWine Hong Kong @ HOFEX 2025



